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DATO: fredag 8. desember 2023 

TID: 14.20 

STED: Vabakkjen 6, Stord 

T I L S T E D E 
Karmøy kommune: Leiv Arne Marhaug, Øystein Hagerup 

Haugesund kommune: Nils Konrad Bua, Ole Bernt Thorbjørnsen 

Tysvær kommune: Monika Lindanger, Sigurd Eikje 

Utsira kommune: Marte Eide Klovning 

Bokn kommune: Egil Våge, Ingeborg Skjølingstad 

Sveio kommune: André Mundal Haukås, Jostein Førre 

Vindafjord kommune: Ole Johan Vierdal, Yngve Folven Bergesen 

Suldal kommune: - 

Sauda kommune: Håvard Handeland, Vegard Thise 

Etne kommune: Mette Heidi Bergsvåg Ekrheim 

Rogaland fylkeskommune: - 

Administrasjonen: Sigmund Lier, Gunn Evy Auestad 

Velg et element. 

S A K S L I S T E 

Sak 38-23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 

Sak 39-23 Høringssvar til Strømprisutvalgets rapport 
Marte Eide Klovning har vært i dialog med NHO som har gjort oppmerksom på at 
tallgrunnlaget må kvalitetssikres. 

Høringssvaret ble enstemmig vedtatt, med forbehold om at sekretariatet kvalitetssikrer 
tallgrunnlaget. 

Sak 40-23 Eventuelt 

Sak om Kårstø som lokasjon for Equinors hydrogensatsing 
Monika Lindanger bad om støtte fra Regionrådet til å fronte Kårstø som den beste lokasjonen 

for Equinors planer om storskala produksjon av blått hydrogen i Norge. Sigmund Lier 

orienterte om bakgrunnen for uttalelsen om hydrogen på Kårstø. 

Uttalelsen ble enstemmig vedtatt. 

Hydrogen- og ammoniakkproduksjon i Sauda 
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Sauda la fram forslag til felles uttalelse om ammoniakk- og hydrogenproduksjon i Sauda som 

de ønsker støtte til, som en forutsetning for sin støtte til hydrogenproduksjon på Kårstø. 

Rådslederen ba om endringer i den framlagte uttalelsen. Endringsforslaget handlet om å påpeke 

at ammoniakk vil bidra til reduksjon av klimagassutslipp og at begrepet «offshoreflåten» ble 

endret til «maritim sektor». Forslaget ble enstemmig vedtatt med de foreslåtte endringene. 

Sekretariatet ferdigstiller uttalelsen og legger den ved protokollen. 

Industrisafari 

Sekretariatet bad om tilbakemeldinger på organisering og tidspunkt for foreslått industrisafari. 

Det var enighet om å utsette en større industrisafari, men at sekretariatet gjør avtale om 

bedriftsbesøk hos Aibel den 18.januar. 
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